
 
 
 
Besluitenlijst vergadering commissie Bestuur en Middelen van 28 februari 2022  
 
Aanwezig:  
G. Assorgia en E.C. Saliha (Beter voor Den Helder), S.H.M. Houtveen en J.J. Lobles (CDA), R.N. Bruin 
en G. Kraak (VVD), H.S. Mosk (D66), G.J. Krab en N. de Vos (Samen Actief sr.), D.S. Salverda 
(Stadspartij Den Helder), J.P. van Donkelaar (ChristenUnie), B. Spandaw (PvdA), R.J. de Graaf en 
M.C. Timmers (GroenLinks), M.E. Dijk en G.J.S. Oudijk (Behoorlijk Bestuur v D-H & Julianadorp) en 
B.E. Wilkens en M.L. Zuiddam (Seniorenpartij Den Helder), leden; 
 
H.M. Krul, voorzitter;  
F.V.A. Hoogervorst, commissiegriffier; 
J.K. Visser en M.C. Wouters, wethouders.   
_________________________________________________________________________________ 
 
 
1. Opening en mededelingen. 
De voorzitter opent de vergadering en staat even stil bij de situatie in Oekraïne. 
 
2. Spreekrecht burgers. 
Van het spreekrecht is geen gebruik gemaakt. 
 
3. Vaststelling agenda. 
De fractie van GroenLinks heeft actuele vragen ingediend over Gazprom. Deze zijn toegevoegd aan 
de agenda en worden als eerste inhoudelijke punt behandeld.  
De fractie van de VVD dient een ordevoorstel in om de agendapunten 4 en 5 in gezamenlijkheid te 
behandelen. De commissie verwerpt het ordevoorstel in meerderheid. 
 
8. Actuele vragen. 
De fractie van GroenLinks stelt de volgende vragen: 
1.  Is het college ervan op de hoogte dat de gemeente Den Helder gas inkoopt bij Eneco, dat in 2010 
 een twintigjarig contract is aangegaan met WINGAS, een dochteronderneming van Gazprom?  
2.  Zo ja, is het college het met GroenLinks eens dat het niet wenselijk is dat de gemeente  
 Den Helder daardoor eigenlijk gas inkoopt bij het Russische overheidsbedrijf Gazprom en dus 
 betaalt aan de Russische overheid?  
3.  Is het college bereid om te onderzoeken of de gemeente Den Helder kan overstappen naar een 
 andere leverancier, die geen banden heeft met Gazprom? Ook als dit betekent dat er een boete 
 betaald moet worden? 
4.  Zo nee, kan het college vertellen waarom niet? 
Wethouder Wouters antwoordt (later op de avond) dat vandaag een brief van de Vereniging van 
Nederlandse Gemeenten is ontvangen, waarin een lijn is omschreven die het college van 
burgemeester en wethouders zal volgen. Dit houdt in dat met het aankoopbeleid kritisch wordt 
gekeken naar zakelijke relaties met bedrijven die mede-eigendom zijn van de Russische staat. 
Onderzocht gaat worden wat de mogelijkheden zijn met inachtneming van bestaande contracten en 
Europese aanbestedingsregels. 
 
4. Voorstel met betrekking tot het rapport ‘Den Helder in de lichtenlijn’ van Panteia naar 
 aanleiding van het onderzoek naar de N.V. Port of Den Helder. 
Namens de Begeleidingscommissie onderzoek Port of Den Helder zijn de leden P. Blank (voorzitter), 
G. Assorgia en L.G.J.M. van Esdonk aanwezig. Namens Panteia zijn de heren M. Menist, R. de 
Leeuw van Weenen en W. van der Geest aanwezig. 
 
De commissie acht het voorstel besluitrijp en stelt voor dit als bespreekpunt te agenderen voor de 
raadsvergadering van 7 maart 2022. Te bespreken onderwerpen hierbij zijn onder meer de uitgifte van 
gronden en de termijnen die in het raadsvoorstel zijn genoemd. 



 
5. Voorstel tot het beschikbaar stellen van een extra bijdrage voor onderhoud en 
 inrichtingsmaatregelen N.V. Port of Den Helder. 
De commissie acht het voorstel besluitrijp en stelt voor dit als bespreekpunt te agenderen voor de 
raadsvergadering van 7 maart 2022. Een aantal fracties geeft aan het voorstel nader in de fractie te 
willen bespreken. Als bespreekpunten zijn in ieder geval genoemd hoe een en ander zich terugvertaalt 
in de begroting en de kosten voor de inrichting van de Kooyhaven. 
 
6. Voorstel tot het beschikbaar stellen van € 600.000,- voor het automatiseren van 
 werkprocessen. 
De commissie acht het voorstel besluitrijp en stelt voor dit als hamerpunt te agenderen voor de 
raadsvergadering van 7 maart 2022. 
De commissie neemt kennis van de toezegging van Wethouder Wouters dat hij zal bezien in hoeverre 
oude computers van de gemeente een bestemming kunnen krijgen voor armlastigen, kinderen of op 
scholen. 
 
7. Scenario’s op de inzet van Zeestad CV/BV. 
Na een korte inleiding door Wethouder Wouters verzorgt mevrouw Kaag (manager strategische 
projecten) een presentatie. De commissie stelt vervolgens vragen die worden beantwoord door 
wethouder Wouters, mevrouw Kaag en mevrouw Weel (directeur Zeestad). 
 
9. Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering rond 22.40 uur. 


